
Grundejerforeningen Højdedraget Bogø By 

Bestyrelsesmøde 30. oktober 2015 

 

Deltagere: 

Fremmødte: Erik Dalsby, Bent Holmelin Andreasen (næstformand), Marianne W. Jørgensen (kasserer), John 

Konggaard Hansen (sne foged) og Ove Ingemann Larsen (formand). 

 

 

Ad. 1. Siden sidst. 

Der er nu 83 tilmeldinger til anvendelse af e-mail i stedet for brevpost. 

 

Ad. 2. Regnskab. 

Der har været lidt frustration omkring indbetaling til foreningen. Det er der flere grunde til. Blandt andet 

har foreningen fået ny konto i anden bank og indbetalingstidspunktet for indbetaling har været skubbet 

flere måneder på grund af omlægningen til betalingsservice i Nets. Antallet af udsendte påmindelser og 

rykkere ligger på samme niveau som tidligere år. Bestyrelsen håber dog på at muligheden for 

betalingsservice får antallet af påmindelser og rykkerskrivelser til at dale. Regnskabet ser rigtig fornuftigt ud 

og viser at alle kendte udgifter er betalt eller sat til betaling. 

 

Påmindelsesbrev og rykkerbrev er omlagt til brug for e-mail korrespondance. Bestyrelsen besluttede at kun 

påmindelsesbrev sendes på e-mail, hvis foreningen er i besiddelse af denne. Rykkerbrev sendes som brev. 

 

Ad. 3. Grønt udvalg. 

Foreningen har modtaget dispensation på projekt Lillemosen fra Vordingborg kommune. Det betyder der er 

givet grønt lys for projektets gennemførelse. Næste skridt bliver at inddrage Hede Danmark i opgaven og få 

dem til at opstille en projektplan for hvad der skal udføres, hvordan det skal gøres, hvad det forventes at 

koste, hvad størrelsen på tilskuddet bliver og hvordan processen for tilskud foregår. Næstformanden tager 

kontakt til Hede Danmark og gør dem opmærksom på at projektplanen skal være på plads inden næste 

bestyrelsesmøde i foreningen, da projektets gennemførelse skal fremsættes som forslag på 

førstkommende generalforsamling. 

 

Foregående bestyrelsesmøde resulterede i at en håndfuld medlemmer fik besked på at overholde 

foreningens § 9 vedtægter, som bl.a. har til formål at sikre at græs på parceller klippes, randbeplantning er 

etableret og beskåret hvis den er til gene. Med en enkel undtagelse er alle henstillinger blevet udført. 

 

Den lille skov der er selvplantet nord for Lillemosen er blevet besigtiget for at sikre at der ikke forefindes pil 

og poppel, som er beplantning der ifølge deklaration/vedtægter ikke må forefindes. Det viser sig ikke at 

være tilfældet.  

 

Ad. 4. Vedligeholdelse af veje. 

Der er foretaget støvdæmpning på stamvejene Højdedraget og Østkildevej. Det vurderes at det har 

afhjulpet støvgenen, men tidspunktet det blev udført på var dog en smule sent på året. Bestyrelse 



besluttede at det skal foretages igen til næste år. Næste år planlægges det at blive gjort i maj / juni. Denne 

udgift skal påføres næste års budget. 

 

Ad. 5. Forsikringer. 

Foreningens forsikringer i Tryg blev taget op til overvejelse. Der er 2 forsikringer. 

Arbejdsskadeforsikring: Denne dækker personskade på personer der udfører arbejde for foreningen i 

henhold til Lov om arbejdsskadesikring. Dvs. personskade på personer der gratis hjælper og udfører arbejde 

for foreningen på foreningen fællesarealer.   

Erhvervsforsikring: Denne dækker skade på personer eller ting som er forvoldt at personer der er dækket af 

arbejdsskadeforsikringen. 

Bestyrelsen besluttede at beholde forsikringerne i deres udformning, da der foretages arbejde af 

foreningens medlemmer på frivillig basis. 

Ad. 6. Indkomne forslag. 

Der er ikke modtaget nye forslag. Forslagsstillere vil blive bedt om at møde op til generalforsamlingen for at 

fremlægge og forsvare deres forslag. 

 

Ad. 7. Eventuelt. 

Opgave- og ansvarsfordelingslisten blev gennemgået og ansvaret for græsklipning på stier og fællesarealer 

blev overdraget til Erik. 

 
 

Referent: Formanden. 


